



參與十一月JMA Hong Kong 發掘無限機遇 Explore Global Business Opportunities at JMA Hong Kong

JMA comes to its 26th edition! Show scale continues to expand, including the number of exhibitors and scale of international pavilions. Worldwide jewelry is gathered under one roof, attracting buyers from around the globe. Buyer entrance surged nearly 15% last year. JMA Hong Kong is definitely a perfect chance for exhibitors to expand markets and do business.

2018 Booth application is now open. All HKJMA members can enjoy exclusive discount on participation fee. Don't miss the chance to exhibit in the Asia Key Jewelry Event!

「香港國際珠寶廠商展覽會」今年踏入第26屆，展會規模持續擴充，更多參展商參展，國際展館規模亦日益壯大，匯聚環球珠寶，成功吸引大量買家入場，去年的買家入場人次更上升近15%，是參展商開拓市場、銷售珠寶的良機。

2018年展位申請現已展開，凡HKJMA會員更可享參展費折扣，切勿錯過一年一度亞洲珠寶採購盛事！



Show Details 展覽會詳情

Show Name: JMA Hong Kong

展會名稱：香港國際珠寶廠商展覽會 暨 香港珠寶購物節

Venue: Hall 1 & 3FG • Hong Kong Convention and Exhibition Centre

地點：香港會議展覽中心 • 展館1及3FG

Admission: Trade & Public (Visitors under 16 will not be admitted)

進場守則：歡迎業內及公眾人士 (十六歲以下人士恕不招待)

Show Date: 29 November to 2 December 2018

展會日期：2018年11月29日至12月2日

展位申請 Booth Application

截止日期 : **29 / 6 / 2018**
Deadline

申請詳情請瀏覽：

Visit us for Application Information:

www.jewelrysthows.org | 

*凡HKJMA及展會支持單位之會員均可獲參展費折扣優惠
Members from HKJMA and supporting organization can enjoy discount on participation fee

Exhibitors' Comments 參展商評語

顧客六至七成為內地客人，是次展會與3、6、9月舉行的展會的性質大有不同，因其他展覽會都不開放予公眾，11月珠寶展是唯一設有零售的珠寶展。

John
BK Jewellery, Fine Jewelry Zone

這是我們第二次參加「香港國際珠寶廠商展覽會」，目前銷情理想，我們對生意額有信心。我們的客戶包括公眾和業內買家，他們對高質素的珠寶特別感興趣，我們計劃明年繼續參展。

Marcus & Company Estate Buyers Inc.,
Refurbished & Vintage Jewelry Zone

I've been exhibiting in the show for almost 10 years, because Hong Kong is a very important market for us. In this show, most of the customers are from Asia and local. They are looking for different kinds of rubies, from 1 carat up to 20 carats.

Mr. Nattawut Tovikkai
Blue Gems Co Ltd, Thailand Pavilion

This is our first time joining this exhibition, because there is an Italy Pavilion this year, so we think it is a good idea to start and try for the feedback before Christmas time. We thought more private customers will be found in this show, but it turns out we sold a lot of products to dealers as well. We feel good with the show.

Mr. Giovanni Ferraris
Giovanni Ferraris, Italy Pavilion